
Sumarizace ankety 

Osloveno 36 družstev, odpovědělo 14 družstev při více družstev z jednoho oddílu pouze jedna odpověď 

mimo SKST LBC 

 

1. Co hodnotíte na sezoně 2023/2024 kladně: 

- Počítání u stolu – domácí/hosté.   2x 
- Vše probíhalo z mého pohledu dobře. Družstva vycházela vstříc ohledně předehrávek při kolizích 

termínů s dostupností herny. Žádný problém nebyl. 
- Funguje systém online zápisů, hosté jsou i rozhodčí u stolu  
- Bezproblémové schvalování předehrávek 
- Dle mne standardní sezóna, ničím zvlášť se neprofilovala ani kladně, ani záporně 
- Všechno fungovalo – rozlosování, on-line zápisy jsou super, rychle se to promítne do tabulky, 

v tomto ohledu super. Soutěže jsou vedeny dobře, pochvala pro předsedu KMST i J. Kaněru a obecně 
pro všechny, kteří se starají o hladký průběh a kontrolu krajských soutěží! 

- celkový a hladký průběh zápasů 
- vstřícnost oddílů při domluvě předehrávek a bezproblémové odehrání celé sezony 
- Zájem o turnaje dospělých 
- Informace webové stránky KSST LK 
- V rámci celé soutěže KP1 všechna utkání bez připomínek.  
- Že se odehrála celá, v pohodě a ve zdraví.  
- Snahu ze strany STK vyjít vstříc všem požadavkům na předehrávky, změny herních místnosti a 

dalších organizačních záležitostí bez komplikace a zbytečných průtahů  
- Průběh sezóny 

 

2. Co hodnotíte na sezoně 2023/2024 záporně: 

- Chybějící informace od STK / opravený rozpis soutěží mezi konferencí a začátkem soutěží, dlouhá 
prodleva u výměn soutěží. 

- Dva zápasy v jeden den  
- Komisař – nejsme Roman Berbr 
- Dle mne standardní sezóna, ničím zvlášť se neprofilovala ani kladně, ani záporně 
- Placené turnaje bohužel dle očekávání mají za následek snížení zájmu, prestiže a hráčů do našich 

týmových soutěží, což je škoda. Každý tým (kromě možná SKST s Č. Lípy) máme max 5 hráčů, kteří 
na danou soutěž mají a jinak není kde brát. Výsledkem je více zápasů, kde nastoupí za tým jen 3 

hráči, více WO a to celkově degraduje soutěž. ☹ Proto nelze slučovat termíny soutěží do jednoho, 
to už bychom si vůbec nemohli využívat hráče z nižších soutěží a to by byl za nás začátek konce 
týmových soutěží.   

- páteční zápasy od 18 hod a déle 
- Krajské přebory dospělých – malý zájem. 0 žen. 
- Divize žen – jen 4 družstva.  
- Hrací termín pátek večer (Jiřetín) 
- STK a VV nereagují na kritické podněty (hlavní rozhodčí, povinné on-line zápisy) 
- Některé dvojičky byly daleko od sebe. 
- Rozlosování - zbytečně velká mezera v termínech 

 

3. Podněty pro příští sezonu 2024/2025: 

- ZAKÁZAT DVA ZÁPASY V JEDEN DEN – povolit pouze domluvenou změnu termínu v případě 
„předehrávky“ 



- Určitě nehrát 2 zápasy v jeden den !!! 
- Pozitivní motivace – máš rozhodčího s licencí dostaneš finanční bonus atd. ( tj. změna z pokuty na 

odměnu) 
- Zrušení komisaře = KONTROLY – stolní tenis na naší úrovni je koníček 
- Nemáme, nechme to tak, jak to je. Možná více dopředu komunikovat pohár, aby se hrál také. Pro 

zatraktivnění a svěží vítr do soutěží bychom zavedli 4-hry uprostřed zápasu (stav 4-4 nebo 5-3..) 
nebo úplně na konci (stav 8-8 nebo 7-9), jako je to v některých zahraničních soutěžích. Zažil jsem to 
konkrétně ve Švédsku (4-hra uprostřed). Důležitost 4-hry tam byla úplně jinde než u nás, kde se do 
4-hry spousta hráčů jde jen tak nějak rozehrát…    

- Pokuta za nenastoupení v kompletní sestavě (stejně jako v ligových soutěžích).  
- Zajistit licenci rozhodčích C pro všechny hráče, kteří již tuto licenci dříve měli 
- Korektně se vypořádat s námitkami, které jsem v této sezóně již STK zaslal  
- Zveřejnění hracích víkendů jednotlivých soutěží co nejdříve. Na tuto sezonu mi přišlo, že jsme se to 

dozvěděli pozdě a řada z nás již měla na herní víkend jiné plány  
- Na jarní prázdniny neplánovat utkání 
- Zrušit povinnost počítat utkání u stolu pro hostující oddíl 

 

4. Jaký je Váš názor na termíny zápasů? 

a) Ponechat termíny stejně jako v sezoně 2023/2024 
ANO – 9 NE - 2 

b) Sjednotit termíny Divize, KP1 a KP2 do jednoho víkendu jako v jiných krajích 
ANO – 0 NE - 9 

c) Stanovit stejné a pevné termíny (např. sobota 16:00, neděle 10:00) 
ANO – 2 NE – 7 

- toto je standartní řešení, které ale v případě technických omezení možno řešit opodstatněnými       
výjimkami 

 
5. Psaní zápisů ON LINE 

a) Povinnost licence rozhodčího pro klub (ANO – NE): 
ANO – 7 NE – 7  

  pokud bude licence C přiznána všem hráčům, kteří ji v minulosti získali, pak ANO 
b) Povinnost přítomnosti vrchního rozhodčího s licencí po celou dobu utkání (ANO – NE) 

ANO – 5 NE - 9 
c) Možnost vrchního rozhodčího z i z hostujícího družstva (ANO – NE) 

ANO – 9 NE - 2 
d) Povinnost elektronického podepsání od domácích, hostů a vrchního rozhodčího, nebo bez 

rozhodčího 
ANO – včetně VR 5x NE - stačí od domácích a hostů  4x 
Navrhuji zrušit nutnost psaní výsledků po každém setu. Výsledky zapisovat, jak to půjde, klidně 
až na závěr. 
 

6. Zvážit výměnu předsedy STK 

ANO – 0 NE – 12  1x dokonce pochvala 


